

CF-900FP 氣壓式雙壓雙輥熱熔粘合機 Pneumatic Hot Fusing Machine with Double Pressing Rollers



特點 FEATURES

CF-900FP型雙壓輥氣壓式熱粘合機適用於服裝製作業中各類粘合襯的熱熔粘合加工，特別適用於襯衫加工業中高強度粘合襯的熱壓定型。本機的出料口帶有強迫風冷系統，粘合襯熱熔粘合後能快速定型，因此經本機粘合加工的粘合面料具有粘牢度強、平挺、耐洗滌、不易起皺等優點。本機是帶式滾動連續式熱加工，因而生產效率高。本機還可以對各類面料織物進行熱縮定型加工。本機控制系統採用可編程控制器和人機觸摸屏進行控制，具有很強的直觀性和穩定性。

CF-900 FP Pneumatic Hot Fusing Machine with Double Pressing Rollers is applicable to the hot fusing of all kinds of adhesive lining in clothing manufacturing, especially suitable for hot pressing and cooling sizing of high-strength adhesive lining in shirt processing industry. The discharging outlet of the machine is equipped with forced air cooling system, adhesive lining can quickly finalize the shape after fusing, therefore, The adhesive fabrics processed by this machine features strong adhesion firmness, flatness, washing and wrinkle-resistance etc. This machine adopts the belt rolling and continuous processing, with high production efficiency. The control system of the machine adopts the programmable controller and human-machine touching screen, with strong visibility and stability.

本機型有如下特點：

1. 氣控雙道滾壓，壓力可分別調整。
2. 自動氣控糾偏系統。
3. 電加熱板，鏟板底座均為拉制鋁型材，經久耐用不變形。
4. 出料口強迫風冷控制。
5. 旋轉式同步上帶剝離機構。
6. 延時停機切斷加熱電源，並開啟機內傳送帶冷卻系統。
7. 延時停機受溫度和時間雙重控制。
8. 延時停機後自動切斷電源。
9. 機器運行故障自動停機。

This machine has the following features:

1. Air control and double-way rolling and pressing, and the pressure can be adjusted respectively.
2. The deviation rectifying system for automatic air control
3. Electrical heating plate and the shovel board base are drawn aluminum material, which is durable and deformation-free.
4. Forced air cooling system at the discharging outlet.
5. Rotary synchronous upper belt stripping mechanism.
6. Delay stop will cut the heating power, and start the internal transmitting belt cooling system.
7. Delay stop is controlled by temperature and time.



型號	電源電壓	總功率	粘合寬度	溫度範圍	最高帶速	壓縮空氣壓力	最大工作壓力	淨重	尺碼
Model	Voltage	Power	Fusing width	Temperature	Belt speed	Air pressure	Max. pressure	Net weight	Dimensions
CF-900FP	AC380V±10%/50Hz	16Kw	900mm	0-200 °C	0-30米/分(m/min)	0.5-0.6Mpa	0.5Mpa	880Kg	400x145x150cm